## Gulf Mushroom Products Co. (S.A.O.G.)



## الشركة الخليجية لإنتاج الفطر ش.م.ع.ع

23<sup>rd</sup> July 2025

After Compliments,

۲۰۲۰ پوليو ۲۰۲۰

تحبة طيبة ويعد،

Recording link for MSX Discussion Session on unaudited financial results for Half year ended 30-06-2025

رابط تسجيل الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط حول النتائج الغير المدققة للنصف من العام المنتهي في ٣٠ يونيو المالية ٥٠٠٢

The Company would like to inform the shareholders, investors and analysts that MSX Discussion Session was conducted on Wednesday 23<sup>rd</sup> July 2025 from 12 pm to 1 pm in which the unaudited financial results for Half year ended 30-06-2025 were discussed.

تود الشركة إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين بأن جلسة نقاش بورصة مسقط قد عقدت يوم الأربعاء ٢٣ / يوليو / ٢٠٢٥ من الساعة ١٢ ظهرًا حتى ١ ظهرًا ، حيث تم مناقشة النتائج المالية غير المدققة للنصف العام المنتهي في ٣٠-٢٠-٠٠٠.

The video recording of the session is available on the Company's website as per the below link:

https://mushroomoman.com/video-gallery/

تسجيل الفيديو للجلسة متاح على الموقع الإلكتروني للشركة ، يرجى الإطلاع على الرابط أدناه:

https://mushroomoman.com/video-gallery/





For more information, please contact the Investor Relations Officer:

Mr. Deepak Kumar Agarwal

Email: investor.relations@gulfmushroom.com

Mobile: +968 99453607

ولمزيد من المعلومات الرجاء التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

الفاضل / ديباك كومار أجروال

investor.relations@gulfmushroom.com : البريد الإلكتروني

هاتف: 99453607 +968

For Abdullah Nasser Al Hadhrami

**Chief Executive Officer** 

 $\mathcal{M}$ 

عبدالله بن ناصر الحضرمي

الرئيس التنفيذي